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Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove 

 

ZÁPISNICA 

z  rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 24. júna 2019 o 16,30 h v malej 

zasadačke Obecného úradu vo Vavrišove 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: Ľubica Chlebová – starostka obce 

Poslanci: Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef     

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Danuša Beláková – hlavná kontrolórka 

 

Overovatelia: Marek Lesák, Tibor Trepáč 

Zapisovateľka: Bc. Pelcerová 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Schválenie záverečného účtu obce za rok 2018 

6. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2019 

7. Pridelenie bytu v PD Vavrišan 

8. Prenájom nebytového priestoru v PD Vavrišan 

9. Interpelácie poslancov, rôzne a záver  

-  informácia o nadobudnutí pozemkov do vlastníctva obce v lokalite Za Mlynom 

-  príprava akcie Chodníčky k domovu, Bitka pri Vavrišove 

 

V úvode prítomných privítala pani starostka.  

Starostka obce skonštatovala, že  rokovanie OZ sa uskutočňuje podľa pozvánky č. 352/2019 

s programom uvedeným v pozvánke, prítomní sú všetci poslanci obecného zastupiteľstva a je 

uznášania schopné.  

 

K bodu 1 až 4.  

 

Poslanci volili návrhovú komisiu v zložení – Ing. Marek Ferianc, Ing. Eva Trnková, Mgr. 

Vladimír Švec 

 

Uznesenie č. 58/2019 – zloženie návrhovej komisie 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 7 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef 

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková, Ing. Marek Ferianc  

Za: 7 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková, Ing. Marek Ferianc 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Marek Lesák, Tibor Trepáč 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená: Bc. Gabriela  Pelcerová  
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Uznesenie č. 59/2019 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 7 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef 

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková, Ing. Marek Ferianc 

Za: 7 - Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková, Ing. Marek Ferianc 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Schvaľovanie programu. Starostka prečítala program zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Program bol schválený jednomyseľne: 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Schválenie záverečného účtu obce za rok 2018 

6. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2019 

7. Pridelenie bytu v PD Vavrišan 

8. Prenájom nebytového priestoru v PD Vavrišan 

9. Interpelácie poslancov, rôzne a záver  

-  informácia o nadobudnutí pozemkov do vlastníctva obce v lokalite Za Mlynom 

- príprava akcie Chodníčky k domovu, Bitka pri Vavrišove 

 

Uznesenie č. 60/2019 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 7 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. 

Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková  

Za: 7 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef     

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Starostka oboznámila prítomných poslancov so splnením uznesení zo zasadnutia OZ zo dňa 

15.5.2019 č. 41 - 57.  

 

Uznesenie č. 61/2019 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 7 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. 

Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková  

Za: 7 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef     

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 5 (Schválenie záverečného účtu obce za rok 2018) 

Poslancom bol materiál záverečného účtu obce za rok 2018 zaslaný v máji 2019. Ku dňu 

konania zasadnutia obecného zastupiteľstva neboli zo strany poslancov nijaké otázky.  Hlavná 

kontrolórka obce vypracovala správu, ktorú mali poslanci k dispozícii. Hlavná kontrolórka  



 

3 

 

v stručnosti oboznámila poslancov so svojou správou. Záverečný účet je urobený správne, 

predložený bez chýb a bez dodatočných opráv. Do rezervného fondu obce odvádzame 

prebytok hospodárenia vo výške 27 763,84 Eur. Audit zatiaľ vykonaný nebol, termín na 

vykonanie auditu je do 31.12.2019.  

Hlavná kontrolórka obce odporúčala obecnému zastupiteľstvu schváliť záverečný účet bez 

výhrad a celú sumu prebytku hospodárenia za rok 2018 previesť do rezervného fondu. 

 

Uznesenie č. 62/2019 – správa hlavnej kontrolórky 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 7 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. 

Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková  

Za: 7 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef     

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č. 63/2019 – schválenie záverečného účtu obce za rok 2018 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 7 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. 

Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková  

Za: 7 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef     

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 6 (Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2019) 

Plán kontrolnej činnosti bol zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle obce, pripomienky 

zo strany poslancov neboli, preto poslancov p. starostka vyzvala na schválenie plánu 

kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2019.  

 

Uznesenie č. 63/2019 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 7 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. 

Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková  

Za: 7 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef     

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 7  (Pridelenie bytu v PD Vavrišan) 

Od 1.9. sa uvoľňuje 2-izbový byt č. 23 v PD Vavrišan. Zoznam žiadateľov bol poslancom 

zaslaný pred konaním zastupiteľstva. P. starostka oboznámila poslancov s jednotlivými 

žiadosťami. Poslanci diskutovali o žiadateľoch a byt bol pridelený p. Zlejšej a ak by nedošlo 

k uzatvoreniu zmluvy s p. Zlejšou tak ďalším v poradí by bol p. Števček a p. Tepala. Byt bol 

pridelený na obdobie od 1.9.2019 do 31.8.2020. Poslanci požiadali dať do zmluvy podmienku 

že nájomca nebude v bytu držať psa. 

 

Uznesenie č. 64/2019  

Počet poslancov: 7 
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Počet hlasujúcich poslancov: 7 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. 

Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková  

Za: 7 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef     

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 8  (Prenájom nebytového priestoru v PD Vavrišan) 

V PD Vavrišan sa uvoľnil nebytový priestor č. 03. O tento nebytový priestor má záujem p. 

Varga. Poslanci schválili prenájom nebytového priestoru č. 03 p. Vargovi, na obdobie l roka 

od podpisu zmluvy a v prípade uvoľnenia dvojizbového bytu s ním bude uzatvorená nájomná 

zmluva . V prípade neuzatvorenia zmluvy bude nebytový priestor pridelený p. Perestovej. 

 

Uznesenie č. 65/2019  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 7 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. 

Vladimír Švec, Mgr. Jozef Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková  

Za: 7 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Mgr. Jozef     

Šuchtár, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

K bodu 9 (Interpelácie poslancov, rôzne a záver) 

p. starostka  

– informovala poslancov o aktuálnom stave odkupovania pozemkov v lokalite Za Mlynom, 

– akcia bitka pri Vavrišove 

o  informovala sa u poslancov, či bude obec robiť súťaže hod budzogáňom, hod 

flintou do žita, kosenie 

o postavenie stanu – hasiči,  

o organizovanie súťaží – p. Lesák,  

o občerstvenie účinkujúcich – p. Trnková,  

o organizácia parkovania – zatiaľ ostáva otvorená, hasiči sa musia  dohodnúť, 

o  ohľadom sponzorstva oslovovala spoločnosti, ktoré každoročne pomáhajú obci 

finančne zabezpečiť podujatia 

- prezentovala zmenu územného plánu obce - návrh riešenia od p. Janotku - UPS 

- aktuálne má obec  problém s prípojkou vody, ktorá už je realizovaná v lokalite Bórovie. 

Je tam jeden centrálny vodomer a viacero stavebníkov. Pre riešenie situácie je potrebné  

kontaktovať LVS a riešiť situáciu v spolupráci s Urbárskym spolkom, pozemkovým 

spoločenstvom vo Vavrišove 

- problémy sú s kanalizačnými šachtami v telese cesty – bolo stretnutie s pánom Volajom 

zo správy ciest, obec musí napísať žiadosť o vyjadrenie s uvedením koľkých šácht sa 

týka oprava 

- v rámci Miestnej akčnej skupiny je možné zapojiť sa do výzvy 7.2 – oprava chodníkov, 

máme k dispozícii 6 000,- Eur. Navrhla, aby sa realizovala oprava existujúcich 

mostíkov. Na dom smútku je pre obec  k dispozícii 20 000,- Eur. Navrhuje realizovať 

vstupné schodisko s rampou, v exteriéri novú omietku a výmenu vrchných okien, 

v interiéri vymeniť dlažbu 

- informovala poslancov o zverejnení zmluvy o poskytovaní služieb medzi obcou 

a spoločnosťou Casovia Casien – jedná sa o zmluvu týkajúcu sa „Externého riadenia 

projektu Triedený zber komunálnych odpadov v obci Vavrišovo  

- urgovala opravu/výmenu stĺpov patriacich Telekomu v slepej ulici 
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- požiadala poslancov, aby komunikovali s občanmi v prípadoch, keď vidia že robia 

neporiadok, nedostatočne separujú odpad alebo porušujú prijaté všeobecne záväzné 

nariadenia. Usmernenie obyvateľov a vzájomná komunikácia s nimi napomôže 

v prevencii pred prípadnými podnetmi. 

 

p. Šuchtár  

- poskytol informáciu o zasadnutí komisie na ochranu verejného záujmu, ktorá vykonala 

kontrolu Oznámenia o majetkových pomeroch starostky obce – bez nedostatkov 

- požiadal o informáciu o kosení na cintoríne – odpovedala p. starostka - že kosil cintorín 

p. Bátory ktorý je momentálne PN. Momentálne verejné priestranstvá kosí p. Šmihula, 

ktorý sa obáva poškodenia hrobov z dôvodu ich rozloženia v starom cintoríne. Okolo 

hrobov je nahromadených veľa skál, kahancov, nakoľko si pozostalí neuvedomujú 

sťaženie podmienok údržby. Obec nemá pracovníka na vykášanie trávy pomedzi hroby. 

Reagoval aj p. Trepáč – navrhol poistiť pracovníka pred spôsobenou škodou.  

- na cintoríne chýba zberná nádoba na plasty – reagovala p. starostka – nádoby na plasty 

boli, ale zo strany Envipacku bolo odporúčané odstrániť ich, nakoľko v kahancoch 

ostávajú zvyšky sviečok, čo je spoločnosťou zaoberajúcou sa separáciou vyhodnocované 

ako znečistený vyseparovaný odpad, za ktorý môže obci hroziť finančný postih. 

Bohužiaľ, aj do nádob na sklo vyhadzujú pozostalí kahance s plastovým príslušenstvom, 

suché kvety alebo papier.  

- upozornil na problémy s akustikou v miestnom rozhlase, nie je počuť hlásenia miestneho 

rozhlasu vo všetkých lokalitách obce 

- informoval sa, či ihrisko pri bytovkách  je zriadené obcou a či je kontrolované 

- požiadal o informáciu, ako obec pokročila v riešení problému s rampou pred obecným 

úradom. Odpovedala p. starostka – zatiaľ sa problém neriešil. Reagoval aj p. Trepáč 

s návrhom vyžiadať si cenovú ponuku na pochôdzne rošty. P. Kontrolórka navrhla začať 

s umiestnením tabule o zákaze vozenia sa po plošine. 

- oslovil hlavnú kontrolórku obce s dotazom, čo hovorí zákon o možnosti obce vyzvať 

majiteľov pozemkov, aby si vykosili pozemky. Odpovedala hlavná kontrolórka, že 

aktuálne sa to môže dať do VZN o poriadku v obci, aj keď nie je isté, ako sa k tomu 

postavia pri kontrolách  prokurátori. 

 

p. Flajs 

- upozornil, že stromy na ulici pri kultúrnom dome prekážajú vo výhľade 

- miestny rozhlas na ceste k bytovkám je nefunkčný 

- od KD smerom k OÚ  kríky zasahujú do  výhľadu na miestnu komunikáciu 

- cesta za Mlynom nie je vzadu po mostík vykosená – odpovedala p. starostka – že sú tam 

súkromné pozemky 

- informoval sa na aktuálny stav riešenia úprav balkónov v bytových domoch 310 – 312. 

Odpovedala p. starostka  – je v riešení a komunikuje s Okresným úradom Žilina. 

 

 

Zasadnutie ukončené o 19:00 hod.  

Vo Vavrišove 24.06.2019 

Zapísala: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

Overovatelia:  

.......................................... 

............................................. 


